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Emne  Referat fra Kredsbestyrelsesmøde 

Formål med mødet  Primære formål: 
At få Formanden klædt på til efterfølgende HB‐møde med 
relevante bemærkninger fra medlemmer og bestyrelsen. Herunder 
en åben dialog omkring eventuelle problemstillinger fra 
medlemmer/huse i Kredsens område. 
Sekundære formål: 
Orientering fra diverse møder. 

Dato  Torsdag, den 25. april 2017 

Sted  Skattecenter Middelfart 

Tilstede  Anita B Illum, Kim Jensen, Allan Christensen, Peter Hansen, Eva 
Sandager Hansen, Tine Todsen, Hans Holmer, Steen Lauridsen, 
Martin Illum Rodam, Bjarne Andersen, Winnie W Andersen, Torben 
Elian, Stine Palmelund og Peter Jørgensen 

Afbud fra   Jacob Bork Klitgaard og Birgit Elnegaard 

Referent  Peter D Jørgensen 

Ordstyrer  Steen Lauridsen 

Dagsorden (punkterne er 
prioriteret) 

 

1) Velkomst – (O) 
 
 

Anita bød velkommen og gennemgik dagsordenen. Der blev 
godkendt. 

2) Sagskatalog  Det blev foreslået, at sagskatalog ændres til HUSKE liste. 
Sekretæren fik lov at prøve med et nyt udspil. 
1. Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelse mv. 
2. Sygefravær/Samtaler, følges løbende op i valafdelingerne, 
beskyttelse af medlemmerne. 
3. DTS Struktur kommer løbende på kredsens dagsorden. 
 

   



3)  HB‐dagsorden (D‐B)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4) Repræsentantskabsmøde i 
Kreds II, Syd  
 
 
 
5) Orientering fra 
valgenhederne, koordinerende 
TR, kompetence og arbejdsmiljø 
(O ‐ D) 

Ad HB pkt. 3 Status på nyt Skattevæsen, der er ikke meget nyt. 
Ad HB pkt. 4 Professionsbachelor uddannelsen i SKAT er godkendt 
af Undervisningsministeriet. Metropol er godkendt som 
uddannelsesinstitution. 
Ad HB pkt. 6. OK 18, Fristen for udtagelse og indsendelse af krav til 
CO10 er fastsat til 1.09.2017. Krav kunne være generelle 
lønstigninger og % for feriepenge hæves. 
 
Spørgsmålet omkring funktionslederes kontrol af medarbejdernes 
forespørgsler på diverse systemer, hvor er sikkerheden for den 
enkelte? Rejses overfor forbundet. 
 
Beretning godkendt 
Diverse praktiske ting arrangeret 
Medlemstal for de enkelte valgafdelinger indhentet. 
 
 
Svendborg 
1. Sag vedrørende kørsel mellem Svendborg og Middelfart 
afsluttet. Afgørelse endelig udleveret (ved Meretes mellemkomst) 
2. Nyt bestyrelsesmedlem Martin Illum Rodam afløser Susanne Riis 
Nielsen. 
3. Har arrangeret grill arrangement den 1.06.2017 hvor Svendborgs 
gamle chef Rasmus Bo Andersen kommer og fortæller om tidligere 
og nuværende arbejde. 
 
Odense 
1. Er ved at arrangere møde omkring pension mv. 
2. Har pt. 3 langtidssygemeldinger 
 
Ribe 
1. 1.03.17 er der flyttet en foged fra inddrivelse til mellemstore 
virksomheder. 
 
Middelfart 
1. Der er sket ufrivillig udpegning til Rockerbande bekæmpelse fra 
MsV til PDK, 2 i Middelfart og 1 i Odense. Der er tale om 
midlertidige stillinger indtil 31.12.2017. TR er ikke orienteret forud 
for udpegningen, men det er bragt videre til både Tine Todsen, 
som er koordinerende for PDK og Jan Magnusson, som er 
koordinerende for MsV. Jan vil tage en snak med Jim om 
manglende underretning. 
3. Har haft medlemsmøde for inddrivelse med Lene Højlund og Jan 
Nørner. 
 
Haderslev 
1. Medlemsmøde den 4.05.17 Jørn, Marianne og Jan deltager. 
 
Tønder 



1. Ny funktionsleder Bjarne Christensen 
2. Der er stadig problemer i en inddrivelsesafdeling.  
 
 
Koordinerende 
 
Udland Kim Jensen 
 
1. Har afsluttet tillægsforhandlingerne for 123 medlemmer. 
Der er opnået 476.500 i varige tillæg (vores andel 483.000) og 
1.125.000 i engangstillæg (vores andel 1.110.000). 
9 oprykninger.  
 
Motor Winnie 
 
1. Har afsluttet tillægsforhandlingerne engangstillæg + 60.000 og 
varige – 6.000, Svarende 2% i engangstillæg og 0,7 i varige. Vil være 
skarpere på argumenter næste år. 
 
Kundeservice person Peter D J 
1. Har afsluttet tillægsforhandlingerne, varige tillæg 507.330 kr. 
svarende til 0,96 af hvad vi skulle hav, engangstillæg 980.000 
svarende til 1,57% af hav vi skulle have. 
Samlet tillæg i person 2,52%. 
 
Kundecentre Allan 
Tillægsforhandlingerne endnu ikke afsluttet, men foreløbigt 
resultat på varige tillæg er utilfredsstillende. 
 
Indsats Tine Todsen 
Der forhandles den 25.05.17. 
 
Ejendomme 
Færdige med tillægsforhandlingerne, de nøjagtige tal kendes ikke 
men de ligger lidt under i varige og lidt over i engangstillæg. 
 
Kundeservice Allan Christensen 
1. Focus på kompetence, kompetenceudvalget skal have møde i 
næste uge (Mødet er efterfølgende udsat til den 15.05.17 
 
 Arbejdsmiljø Kim Jensen 
1. Foldere udleveret skal omdeles i uge 18 og 19. 
 
 
 

6) Løntillæg 2017  Er taget jf. ovenfor. 

7)  Fremtidig struktur  Generel drøftelse 



 
8) Orientering fra Formand/ 
         Næstformand 
 

9) Eventuelt 

 
Intet nyt 
 
 
Generel snak omkring interne/eksterne opslag, samtidighed? 
 
Næste møde i Ribe 18.05.2017, Kl. 09.30  

 
 
Referent   Peter D Jørgensen    
 
 
 
 
  


